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Aan de voorzitter van de gemeenteraad.

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden.

Geacht college,

Donderdag 12 oktober waren we als gemeenteraad uitgenodigd voor een werkbezoek bij het 
Brughuis. Dinsdag 17 oktober was er in Landvast een ontmoeting met partners die in 2018 het 
armoedeconvenant hebben getekend. Mede naar aanleiding van deze bijeenkomsten hebben wij 
de volgende vragen: 

1. In 2018 is een armoedeconvenant getekend. Welke partijen zijn in de afgelopen jaren 
afgehaakt en welke partijen zijn aangehaakt tegen opzichte van vijf jaar geleden? Welke 
organisaties zouden idealiter nog benaderd kunnen worden? 

2. De bijeenkomst in Landvast stond vooral in het teken van inspiratie en energie opdoen. Is 
er met de convenantpartners geëvalueerd op de in 2018 gemaakte afspraken en 
afgesproken doelen? Wordt er ook samen met de convenantpartners vooruitgekeken naar
de komende jaren? Zo ja, wat is er uit deze gesprekken naar voren gekomen? Zo nee, 
waarom hebben deze overleggen (nog) niet plaatsgevonden? 

3. In het coalitieakkoord ‘Samen zijn we Alblasserdam’ staat: ‘We zetten deze periode 
specifiek in op armoede. Het Brughuis is belangrijk bij zowel de aanpak als het voorkomen
van armoede.’ Wie neemt in dit kader de regie als er sprake is van schrijnende situaties 
waarbij mensen ‘tussen wal en schip belanden’ en snelle interventie nodig is? 

4. In de raadsinformatiebrief ‘stand van zaken armoedebeleid’ (1 november 2022) staat dat 
per 1 januari 2023 landelijke wetgeving komt. ‘De WAMS (Wetsvoorstel Aanpak 
Meervoudige problematiek Sociaal domein), Wet Kwaliteitsincasso dienstverlening en 
kostendelersnorm zijn enkele Rijksmaatregelen die bij kunnen dragen aan het 
terugdringen van de armoede. Met de kennis van de uitwerking van de nieuwe 
Rijksmaatregelen en van het nieuwe minimabeleid kunnen er tijdens de bijeenkomst met 
de convenantpartners lange- en kortetermijnscenario's geschetst worden om zo adequaat 
te kunnen reageren op het steeds groter wordende vraagstuk van armoedebestrijding’. Is 
dit gesprek al gevoerd met de convenantpartners? Zijn er lokaal al effecten zichtbaar na 
invoering van deze nieuwe, landelijke wetgeving? 
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Onze fracties ontvangen graag een schriftelijke reactie op onze vragen.

Met vriendelijke groet,

Jan Mark ten Hove Anita van Schijndel-Bol
Namens de SGP-fractie Alblasserdam Namens de CU-fractie Alblasserdam


